
 ÅRSBERETNING 2022 



 Årsberetning 
 2022 er gået rigtig godt i Humlebæk Boldklub med markant medlemsfremgang, mere liv i 
 klubhuset, Gården, og masser af god fodbold på banerne. I årsberetning gennemgår vi året, 
 som det ser ud fra bestyrelsen. 

 Det har været mit første år som formand for Humlebæk Boldklub, og jeg vil gerne takke for 
 det store engagement som de mange frivillige lægger i arbejdet med at få fodbolden til at 
 rulle i klubben. Uden jer kunne der ikke være træning, klubture, juletræssalg, stævner, 
 samvær og dermed al den fodboldglæde, som man ser hos både de mindste og de største 
 af vores spillere. 

 I forbindelse med generalforsamlingen i 2022 kom der flere nye bestyrelsesmedlemmer og 
 suppleanter ind i klubben, hvilket har givet mange spændende snakke om hvordan vi griber 
 tingene an, og hvilke store muligheder der er. Jeg er sikker på at Humlebæk Boldklub er inde 
 i en god proces, og at den udvikling fortsætter i 2023. 

 Emil Michelsen, Formand for Humlebæk Boldklub 
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 Medlemmer 
 ·  Vi er i løbet af 2022 gået fra ca. 450 til 650  medlemmer. En medlemsfremgang på 

 over 40% 
 o  6 nye Senior medlemmer 
 o  5 nye Fodbold fitness medlemmer (kvinder) 
 o  31 nye Oldboys medlemmer +33 år 
 o  51 nye medlemmer mellem 13-18 år (ungdom) 
 o  81 nye medlemmer mellem 6-12 år (børnefodbold) 
 o  26 nye medlemmer mellem 4-5 år (poder/børnefodbold) 

 Sportsligt 
 ·  Senior  ligger pt. i bunden af Serie 3 og har  haft det svært pga. frafald af flere 

 spillere. Foråret 2023 ser noget lysere ud med flere tilgange og et øget 
 samarbejde med U19. 

 ·  Oldboys  Vores to enheder i Oldboys klarede sig  rigtig godt. Torpedo Torphusene 
 spillede i række 2 i efteråret og endte midt i rækken. Den nystartede enhed 
 ”Golden Boys” fik gang i tilvæksten af medlemmer og endte på en delt 
 førsteplads i deres række. 

 ·  Veteran  havde et lidt svært efterår med en del  skader og endte desværre sidst i 
 deres række. 

 ·  Ungdomsafdelingen (13-18 år)  klarede sig godt  i 2022 med blandt andet flere 
 oprykninger: 

 o  U19  rykkede op i mesterrækken 
 o  U17  vandt Sjællandsmesterskabet for række 2 og  rykker op i række 1 
 o  U16  prøvede kræfter med mesterrækken og klarede  det hæderligt 
 o  U16 Piger  klarede sig hæderligt i række 2 og fortsætter  i denne række 
 o  U15  fejede al modstand af banen og tabte ikke  en turneringskamp og 

 rykker op i række 1 
 o  U14  klarede sig godt og forbliver i række 3 
 o  U14 Piger  holdt humøret højt i række 2, hvor de  trods mange kampe uden 

 at score til sidst fik hul på bylden. 
 o  U13  klarede sig godt i række 2 og forbliver i  denne 

 ·  Børneafdelingen (4-12 år)  er vokset helt enormt  og udvikler sig godt. Vi har 
 mange dygtige trænere på alle årgange og der tiltrækkes stadig flere spillere. Det 
 lover godt for fremtiden. Flere hold var til medaljestævner rundt om på Sjælland. 

 ·  DBU Børneklub  for at sikre og understøtte udviklingen  af børnefodbolden i 
 klubben, besluttede vi i sommeren 2022 at gå i gang med at bliver DBU 
 Børneklub, hvilket bl.a. vil kræve øget fokus på børnefodbolden i organisationen 
 og ansættelse af en børneudviklingstræner. 
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 Seniorformandens bemærkninger 
 Senior havde et blandet forår i Serie 3 hvor man sluttede som nr. 5. Desværre faldt en del 
 spillere fra i løbet af foråret, og træner Thomas Jensen ønskede også selv at stoppe kort før 
 sæsonafslutning i juni 2022. 

 Efteråret i Serie 3 blev indledt med Morten Kristensen som træner. Flere spillere var kommet 
 til og det så lovende ud i starten af sæsonen. Desværre gik det ned af bakke i slutningen af 
 efteråret og holdet ligger nu næstsidst i Serie 3. Morten Kristensen valgte i december at 
 stoppe som træner og indtil en ny konstellation er på plads har Dennis Kryger og Bjørn 
 Jensen overtaget trænerrollerne. 

 Der blev afholdt et socialt arrangement som afslutning på sæsonen, hvor der var stor 
 tilslutning og en tilkendegivelse fra spillerne, at man ville kæmpe for klubbens overlevelse og 
 fremtidige udvikling. Planen for 2023 og frem er under udarbejdelse i bestyrelsesregi. 

 Dennis Kryger, Seniorformand 

 Ungdomsformandens bemærkninger 
 Den kæmpe medlemsfremgang på både børne og ungdomsafdelingen, har været fantastisk, 
 men har også øget presset i forhold til træningstider og baneplan. Hvilket man kan se de 
 fleste dage, hvor det vrimler med glade fodboldspillere og energiske trænere på klubbens 
 anlæg. 

 Det har været svært at få det til at gå op hen over vinteren, da der er kommet væsentligt 
 flere hold, og der er ikke mange hold der træner indendørs længere. Der arbejdes på at 
 justere træningstider til næste vinter baneplan. 

 Brian Nielsen, Ungdomsformand 
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 Arrangementer 
 ·  SommerCamp  i begyndelsen af skolernes sommerferie  var igen i år en stor 

 succes.  Omkring 100 børn og unge deltog, og sammen  med Michael og resten af 
 hans team var der stor glæde hele vejen rundt. I løbet af ugen var der bl.a. besøg 
 af Brizze, og det hele blev sluttet af med en turnering, hvor forældrene også var 
 velkomne. 

 ·  HB Dag  blev igen i år holdt over to dage. Bankospil  med flotte præmier og hygge 
 efterfølgende den første dag. Lagkageturnering, Five-a-side, fællesspisning, live 
 musik og fest den efterfølgende dag. Alt i alt to rigtig gode dage med mange 
 glade mennesker. 

 ·  Super 8 turnering  Elite turnering for årg. 2010/2011  med de allerbedste klubber i 
 Danmark som deltagere inklusiv to fra hhv. Sverige og Tyskland. Arrangeret i 
 samarbejde med AFA Copenhagen. Super god feedback fra alle deltagere der 
 var med til stævnet. Gentages 7. maj i 2023 

 ·  Julestævne  blev traditionen tro afholdt i Langebjerghallen  – og det var dejligt at 
 være tilbage efter corona. En super hyggelig dag med glade børn og unge i alle 
 aldre, der hyggede sig på tværs af årgange. Årets overraskelse fandt sted i 
 pausen i de mindstes turnering, hvor julemanden ankom med en sæk fyldt med 
 slikposer. 

 ·  Nytårscup  Som noget nyt blev de voksnes julestævne  afholdt i det nye år i 
 stedet. Der var rigtig mange tilmeldinger og positive tilbagemeldinger fra de 
 fleste. 

 Klubture 
 ·  Haderslev Cup  Årlig klubtur som vi har deltaget  i nogle år. I 2022 var HB 

 repræsenteret af ikke færre end 150 deltagere. Et hyggeligt og sportsligt godt 
 stævne, hvor vi bor forholdsvis tæt på anlægget. Desværre lidt udfordringer med 
 aftensmad og overnatningsfaciliteter, men det bliver der rettet op på til turen i år 
 har arrangørerne lovet. 

 ·  Kronborg Cup  Årlig klubtur hvor vi deltager med  mange af vores børne og 
 ungdomshold. Et rigtig godt stævne med god intensitet og niveau. Et blandet U17 
 (2006/2007) hold gik hele vejen og vandt turneringen. 

 ·  Verona Cup  Vi deltog for andet år i træk med  omkring 100 deltagere. Vejret var 
 skønt og fodbolden god. Flere var inde og se Serie A kamp mellem Hellas Verona 
 og AC Milan. Alle hold ydede en kæmpe indsats både på og udenfor banen og vi 
 fik også en pokal med hjem, da U19 vandt turneringen for andet år i træk. 
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 Materialer og udstyr 
 ·  Scoringstavlen på stadion er blevet pillet ned  grundet tagudskiftning og placeres 

 på lysmast mellem K2 og K3  (11 mands kunstgræsbane)  .  Ny scoringstavle til 
 stadion indkøbes og opsættes i foråret 2023. 

 ·  Nye tv-skærme er opsat i Caféen så der kan vises  fodboldkampe når Caféen har 
 åbent. 

 ·  Ny skærm med indbygget taktik tavle opsat i taktik-rummet. 
 ·  Ny projektor samt lys og lydanlæg opsat på 1.  salen så der bedre kan afholdes 

 kurser, arrangementer, fester etc. 
 ·  Stor udskiftning af materialer (bolde, veste,  toppe mm.) hen over hele året har 

 betydet bedre træningsforhold for alle i børne og unge fodbolden. 
 ·  Klubben har investeret i nye 3-mands mål, samt  fået nye af kommunen, hvilket 

 har skabt stor glæde blandt spillere og trænere 

 Trænerudvalg 
 ·  Er oprettet som støtte for trænerne og afholder  trænermøder – det første i 

 efteråret 2022 var velbesøgt og med indspark fra en børneklubs-rådgiver fra DBU 
 Sjælland. 

 ·  Byder nye trænere velkommen og giver rundvisning i klubben 
 ·  Sørger for trænertøj og materialer til trænerne 
 ·  Opdaterer og udvikler trænerhåndbogen 
 ·  Arrangerer trænerkursus – i 2022 blev det et velbesøgt C1 trænerkursus med 11 

 trænere fra Humlebæk Boldklub. 
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 Cafeudvalg 
 ·  I april 2022 genåbnede Caféen under navnet:  Café  Humleboldens venner. 
 ·  Der er kommet godt gang i Café og masser af positiv  feedback – alle er glade for 

 at have mulighed for at købe mad/drikke/snacks. Det skaber liv og sammenhold 
 på en helt anden måde, og både spillere og forældre er glade for det. 

 ·  Bemandingen i Café består af frivillige, forældre  mv. og det fungerer godt. 
 ·  Caféen har fået lavet en lille fin vogn, man  kan tage med ud ved stævner på 

 hjemmebane, så kan der sælges til alle publikummer. 
 ·  Åbning og bemanding af Café er indtil videre  kun i weekenderne i højsæson fra 

 april til oktober. 
 ·  Ved store stævner uden for sæson er der mulighed  for at åbne i Café. 

 Sponsorudvalg 
 ·  Nyoprettet udvalg der skal øge antallet af sponsorere  ved bla. at arrangere årlige 

 netværksarrangementer for sponsornetværket. 
 ·  Hjælper sponsorerne med annoncering via. klubbens  medier (Facebook, 

 hjemmeside etc.) 
 ·  En flot og overskuelig sponsorfolder med fire  forskellige valgmuligheder for 

 sponsorat 
 ·  Indhentning af flere flotte sponsorater fra lokale  virksomheder. 
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 Andet 
 ·  I weekenderne op til jul, var der igen juletræssalg,  som vi er glade for at så 

 mange, støtter ved at købe et træ. I år var der ”julehyggecafé” en af 
 weekenderne, og især lørdag var den velbesøgt. 

 ·  Velkomstfolder til nye forældre er blevet opdateret  og ligger tilgængelig for alle på 
 website. 

 ·  Humlebæk Boldklub er nu også kommet på Instagram,  udover Facebook, hvor vi 
 fortæller bredt om hvad der foregår i klubben, så det både handler om børne-, 
 ungdom og senior fodbolden. 

 Planer for 2023 
 ·  Flere frivillige – generelt vil vi arbejde for  at tiltrække flere frivillige, da vi har brug 

 for flere hænder til at løfte opgaver i forbindelse med blandt andet HB-dag, 
 caféen, julestævne og juletræssalget. 

 ·  Arbejde videre på at kunne blive en DBU Børneklub,  og skabe en rød tråd 
 gennem ungdomsafdelingen og op til seniorholdet. 

 ·  Der er et nyt trænermøde på trapperne. 
 ·  Sponsor Netværksarrangementer bliver lanceret. 
 ·  Der arbejdes på en gentagelse af den interne  Nytårscup i januar. 
 ·  Bestyrelsen er ved at se på om vi skal fortsætte  med at være en frivillig forening, 

 eller om foreningsformen skal ændres, så vi fx kan ansætte trænere. Dette 
 vender vi tilbage om ved en evt. ekstraordinær generalforsamling. 

 Bestyrelse i 2022 
 ·  Formand: Emil Michelsen, Næstformand: Thomas Meier, 
 Kasserer: Mads Greenfort, Medlemmer: Brian Nielsen og Signe Tillisch. 
 ·  Suppleanter: Dennis Kryger, Morten Jakobsen, Henning  Broholm, 
 Thomas Robson, Morten Elleskov, Martin Iversen, Charlotte Unmack, Bjørn Jensen 
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